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Política
DILLUNS

7 DE JULIOL DEL 2008 7el Periòdic d’Andorra

Bartumeu i González es
reuneixen amb De la Vega

CONGRÉS DEL PSOE

JAUME VENTURA*
ESCALDES-ENGORDANY

PS

33 Cunillera, González, De la Vega i Bartumeu, ahir a Madrid.

L’OPINIÓ DEL MINISTRE D’ORDENAMENT

b b

L
a delegació del PS al 37è
Congrés del PSOE es va reu-
nir ahir amb la vicepresiden-
ta del Govern espanyol,

María Teresa Fernández de la Vega.
El president del Grup Social-

demòcrata, Jaume Bartumeu, i la
del partit, Mariona González, van
parlar amb De la Vega i la vicepresi-
denta del Congrés dels Diputats, Te-
resa Cunillera, sobre l’actual situa-
ció política andorrana en la perspec-

tiva de les pròximes eleccions gene-
rals. A més, la trobada va servir per
preparar una propera reunió de tre-
ball amb la vicepresidenta espanyo-
la per seguir l’anàlisi de la pro-
blemàtica de les relacions hispa-
noandorranes.

En sortir de la trobada, Bartumeu
va ressaltar que «les relacions d’An-
dorra amb Espanya han de tenir una
nova perspectiva sobre la base de la
sinceritat i de la confiança. Amb la
voluntat i el treball conjunt dels so-
cialistes espanyols i els social-

demòcrates andorrans, es podran
afermar les bases d’una positiva rela-
ció que permeti millorar tant la si-
tuació jurídica dels andorrans que
viuen i treballen a Espanya com
l’acollida dels ciutadans espanyols
que vénen a treballar a Andorra».

Finalment, Bartumeu va destacar
que «a l’hora d’anar a de defensar els
interessos d’Andorra i dels seus ciu-
tadans a Espanya i arreu d’Europa,
els socialdemòcrates som coneguts,
escoltats i respectats». H
*jventura@andorra.elperiodico.com

El ministre d’Urbanisme, Ordena-
ment Territorial i Medi Ambient,
Xavier Jordana, va manifestar ahir
que el Govern ajorna la decisió fi-
nal sobre l’aeroport fins la legisla-
tura que ve. Segons el ministre,
aquesta decisió respon al fet que
«una obra d’aquestes característi-
ques s’ha de fer a l’inici d’una legis-
latura completa».

Tot i això, Jordana va reconèi-
xer, en declaracions a l’ACN, que si
haguessin percebut més suport de
l’opinió pública «potser» s’haurien
fet alguns passos més per comple-
tar els estudis de l’OACI i per bus-
car la manera de fer viable una in-
fraestructura d’aquestes caracterís-
tiques, superant les dificultats que
van posar de relleu l’informe. El
ministre canillenc, a més, va desta-
car que els diferents partits polítics
hauran de presentar les propostes
sobre aquest tema, i hi va afegir

que «si la ciutadania vota una op-
ció que secunda un tipus d’aero-
port, s’haurà de defensar».

ALTRES SOLUCIONS / Pel que fa a la
possibilitat de disposar d’una in-
fraestructura a l’Alt Urgell, Jorda-
na va ressaltar que «el Govern ca-
talà continua amb els estudis, que
el conseller Nadal va manifestar fa
uns mesos que feia falta un any
per acabar-los. Probablement la de-
cisió coincidirà amb les eleccions
generals».

Finalment, el ministre va expli-
car que la infraestructura que sí
que tira endavant és la de l’heli-
port nacional, un projecte del qual
ja s’ha adjudicat la preparació dels
projectes de les diferents fases, que
si es desenvolupen amb normalitat
han de culminar en la redacció del
projecte constructiu. El ministre es
va mostrar confiat que en un
màxim de dos anys, l’heliport sigui
una realitat. H

Creu que una obra així
s’ha de fer a l’inici d’un
període complet

Diu que a més suport
de la gent, haurien
buscat més solucions


